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ZAPISNIK  
SA 27. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

27. sjednica VMO Vojak održana je 21. listopada 2021. (četvrtak) s početkom u 17 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Marino Mataija, predsjednik VMO 
- Nikola Dujić, zamjenik predsjednika VMO 
- Doris Kušić, članica VMO 
- Saša Muschet, član VMO 
- Mirko Pauletić, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 

 
 

Zapisnik sa 26. sjednice usvojen je jednoglasno. 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Rebalans Financijskog plana VMO Vojak za 2021. godinu 
2. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Razno 

 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 

AD 1 
Vijeće MO Vojak je uz suglasnost Odjela za gradsku samoupravu i upravu predložilo da 
se s obzirom na situaciju vezanu za pandemiju virusa COVID-19 i posljedice pandemije 
rebalansom umanjuju planirane pozicije Financijskog plana MO Vojak za 2021. godinu 
kako slijedi. Unutar programske aktivnosti Dan MO rebalansom su promijenjene planirane 
pozicije Financijskog plana MO Vojak za 2021. godinu:  

 

 pozicija PR02499 (zakupnine i najamnine) sa 3.000,00 kn umanjuje se na 
2.000,00 kn 

 



Unutar programske aktivnosti Doček Sv. Nikole rebalansom su promijenjene planirane 
pozicije Financijskog plana MO Grad Vojak za 2021. godinu:  

 

 pozicija VRO2989 (ostali nespomenuti rashodi poslovanja) sa 1.500,00 kn 
umanjuje se na 0,00 kn 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak donijelo je jednoglasnu odluku da se ovim Rebalansom ukupna 
vrijednost Financijskog plana MO Vojak za 2021. godinu, umanji sa 20.900,00 kn na 
18.400,00 kn. 

 
 
 
AD 2 
 AD 2.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građanke koja moli da se 

popravi okno podzemne instalacije kanalizacije uz neboder Drage Šćitara 2.  
    

Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Prijedlog građanke uputiti će se 

nadležnim službama na obradu kao dopunski prijedlog Malih komunalnih akcija za 
2022. godinu. 

 
 
 AD 2.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koji mole da se 

ispred nebodera na adresi Nike Katunara 12 (južna strana zgrade) asfaltira dio parkinga 
te da se izgradi potporni zid koji bi dijelio parkirni prostor od zelene površine. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Prijedlog građana uputiti će se 
nadležnim službama na obradu kao dopunski prijedlog Malih komunalnih akcija za 
2022. godinu. 

 
  
 AD 2.3. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu Vijeća MO Zamet u kojem 
se traži potpora mjesnih odbora na području Grada Rijeke u rješavanju problema s 
nepropisnim odlaganjem glomaznog otpada.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće mjesnog odbora Vojak 
podržava inicijativu da se pokuša riješiti problem s nepropisnim odlaganjem 
glomaznog otpada na području mjesnih odbora te se i samo uključuje u rješavanje 
problema učestalim prijavljivanjem takvog ponašanja nadležnim službama kao i 
educiranjem građana po pitanju novog načina zbrinjavanja glomaznog otpada po 
kućanstvima.  

 
 
 AD 2.4. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građana koji moli da se na 
pješačkom prijelazu između Kumičićeve i Mihanovićeve ulice produži trajanje zelenog 
svijetla za pješake te da se postavi semafor sa zvučnom signalizacijom koji bi olakšao 
prelazak slabovidnim osobama.  

    



Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Na predmetnom semaforu nije 

moguće produžiti trajanje zelenog svijetla za pješake, a da se pritom ne naruši 
funkcionalnost ostalih semafora na raskrižju. Zahtjev za postavljanjem semafora sa 
zvučnom signalizacijom biti će upućen nadležnim službama Rijeka prometa na 
rješavanje. 

 
 
 AD 2.5. 

 Tajnica mjesnog odbora Vojak obavijestila je prisutne o dopisu građanke koja predlaže da 
se na nogostupu u Radićevoj ulici, ispred izlaza iz parka Heroja, postavi ograda koja bi 
sprječavala naglo izlaženje djece na pješački prijelaz. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće je nakon rasprave donijelo 
jednoglasnu odluku da prijedlog nije opravdan iz razloga što bi postavljanje ograde 
onemogućavalo pristup parku Heroja za vozila održavanja kao i eventualne 
intervencije hitnih službi. Zbog postavljanja ograde na navedenoj lokaciji bilo bi 
potrebno izmjestiti pješački prijelaz što se također ne smatra opravdanim. 

 
 
AD 3 
 AD 3.1. 
 Član Vijeća, gosp. Saša Muschet, obavijestio je prisutne o problemu učestalog odlaganja 

komunalnog otpada u Ul. Slavka Krautzeka kod kbr. 66BCD. Na zelenoj površini između 
garaža i autobusne stanice stvara se divlji deponij na kojem se odlažu velike količine 
glomaznog otpada. Nakon što se lokacija prijavi nadležnim službama KD Čistoća otpad se 
ukloni no u vrlo kratkom vremenu na istoj lokaciji ponovno se pojavi veća količina 
glomaznog otpada. 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Vijeće je nakon rasprave donijelo 
jednoglasnu odluku da se od nadležnih službi OGU za komunalni sustav zatraži 
rješavanje problema s nepropisnim odlaganjem otpada na navedenoj lokaciji, a 
predlaže se postavljanje video nadzora ili ograđivanje zelene površine kako bi se 
onemogućio pristup lokaciji.  

 
AD 4 
 Nije bilo prijedloga. 

 
Sjednica je završila u 19 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                       Marino Mataija 


